
 
 

Agenda 

Styremøte: 1/2025 
Møtested: Burhol 

Dato: 15.01.25 
Klokkeslett: 18:30 

Til stede: Tor, Elisabeth, Victor, Stig, Geir H., Harald, Slawomir 
Gjest: Rolf Vegard Hansen (Vegard) 

Fravær:  

Referent: Geir H. I. 
 

Agenda: 

1/2025-1: Godkjenning av protokoll/referat fra forrige møte 
1/2025-2: Gjennomgang av årshjulet 
1/2025-3: Regnskap 
1/2025-4: Sikkerhetskurs 
1/2025-5: Utbygging Grasåsen 
1/2025-6: Skytebanene 
1/2025-7: Forberedelser til årsmøtet      
1/2025-8: Eventuelt 
 
O-SAK-1 Innstilling og overgang til nytt styre 

  



 
 
 
Oppfølgingsliste 

Saksnr. Hva Ansvarlig 

 Denne tabell oppdateres i hvert møte. 

Ferdige saker strykes og tas ut av lista neste gang. 

Styreleder/referent 

1/2025-6 Skyteforheng er bestilt. 

Tas med i budsjett for 2025. 

Elisabeth / Tor 

7/2024-4 

8/2024-3 

Økonomisk rapportering 

 

Elisabeth 

8/2024-2 Husleie Burhol må betales i januar 2025 Elisabeth 

8/2024-2 Medlemskontingent sendes ut i januar 2025 Victor og Geir 

8/2024-9 Åpen dag i BPK.  

Senere også evt. i samarbeid med andre klubber. 

Victor og Slawomir 

1/2025-6 Luftkvalitet Burhol  

1/2025-6 Skyting på Grasåsen i mørketida Geir henter opplysninger 

1/2025-2 Årshjulet må oppdateres med poster fra årshjulet 

2024 

Styret 

1/2025-5 Utbygging Grasåsen, spørre kommunen som 

grunneier om lov til å gå videre. Gjøre avtale med 

aktuelt firma om prosjektering og hjelp. 

Tor / Vegard 

1/2025-6 Luftkvalitet Burhol 

Belysning Grasåsen 

Rengjøring Burhol 

Slawomir 

Geir 

Vegard 

1/2025-7 Forberedelser til årsmøtet Tor / Elisabeth 

1/2025-8 Endre betalingstidspunkt for kontingent (forslag 

til årsmøtet) 

Styret 

1/2025 Premiering Victor 

   

   

 

 



 
Sak 
nr. 

 Hvem  
gjør det? 

Frist 

1 Godkjenning av protokoll/referat fra 
forrige møte. 
Møtereferat godkjent 
 

  

2 Gjennomgang av årshjulet 
Oppdatering av årshjulet / fordeling av 
oppgaver. 
 
Årshjul ble gjennomgått og rettet opp. Det 
var feil dato for dette møtet i årshjulet, 
men riktig i referat. Nytt årshjul for 2025 
ble opprettet. Se årshjulet for møtedatoer 
og andre frister. 
Husk at husleie må betales i januar.  
 
Victor og Geir ordner med utsendelse av 
medlemskontingent.  
 

Elisabeth, 
Victor, 
Geir 

Utgang 
Januar 
2025,.- 

3 Regnskap 
Det har kommet inn 278.000,- kr i 
medlemskontingent (budsjett 272.000) 
 
Vi har 476.000,- på konto pr 31/12-24 
inkludert avsetning til utbygging Grasåsen 
på 300.000,-. 
 
Pengepremier som enkelte får i 
konkurranse (via vår klubb) betales ut til 
de enkelte etter at de har gitt kasserer 
beskjed. Dette nevnes i årsberetningen. 
 

 
Elisabeth  

 

4 Sikkerhetskurs 
Kursdatoer er satt opp og Victor følger opp 
dette. Han trenger noe hjelp på kurset 
Slawomir, Harald, Tor og Geir H. bidrar 
(noen med forbehold om jobb annet sted). 
 

Victor Mars 
2025 



 
Dato for kurset er 5-6 mars. Dette er satt 
inn i kalenderen og i artikkel på 
hjemmesiden. 

5 Utbygging Grasåsen 
Status/framdrift: 
Geir har purret Jesper. Ut fra hans svar må 
vi vurdere å sende en henvendelse direkte 
til kommunens eiendomsavdeling. 
Tor og Vegard jobber videre med dette. 
 
Politiet har svart at de har lang 
saksbehandlingstid og ikke oppgitt hvor 
lang den er. 
 
Det må vurderes om byggesøknad sendes 
uavhengig av Politiets svar, men etter 
godkjenning av eiendomsavdelingen. Krav 
til skytebaner legges til grunn og da bør vi 
være godt innenfor de krav Politiet vil 
komme med. 
 
Norges Sportsskytterforbund bør 
involveres i utviklingen av banen. 
 
Tor arbeider videre med søknadsprosessen 
og orienterte møtet. Det er gjort en del 
arbeid rundt budsjettering. Vegard har lagt 
ned mye arbeid i dette. Falkeblikket AS 
brukes som hjelp til utredning fram mot 
årsmøtet. Kostnad 15-20.000,- kroner.  
Det er også mulig å benytte de videre i 
arbeidet rundt søknader og bygging. 
 

  

6 Skytebanene 
Skyteforheng: 
Vegard orienterte om framdrift. 
Forhenget veier 6 kilo pr. kvadratmeter. 
Dagens er sannsynligvis tyngre. Det 
vurderes å endre oppheng slik at 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 



 
forhengene lettere kan tas vekk for 
vedlikehold av kulefanger. 
Forhengene er bestilt (ca. 47.000,- kroner). 
Venter på ordrebekreftelse. 
 
Luftkvalitet på Burhol: 
Det klages på at det nye luftavtrekket på 
Burhol er alt for svakt. Det må trekkes ut 
mye mer forurenset luft for at banen skal 
bli bra. Vifter med større hastighet må 
vurderes anskaffet. Det ses eventuelt på 
andre muligheter. Slawomir sjekker litt ut 
om mulighetene. 
 
Skyting på Grasåsen i mørketida: 
Belysning som gir mulighet til å skyte på 
Grasåsen i mørketiden vurderes anskaffet. 
Det er gjennomført skyting med lys 
tilhørende Rømskog. Geir har spurt 
Oddmund om opplysninger om benyttet 
lys. Oddmund melder tilbake når han har 
fått sjekket hvilken type belysning som er 
brukt. Geir informerer om hva som er 
benyttet på Rømskog på neste møte. 
 
Rengjøring på Burhol: 
Lokalet må rengjøres mye oftere enn nå. 
Løsning for vasking er muligens en 
«vaskesuger». Mopper kan også benyttes.  
 
 

7 Forberedelser til årsmøtet 

• Regnskap må klargjøres og sendes 
kontrollutvalg før neste styremøte 
(Tor og Elisabeth). Dynamisk må 
også levere dette. 

• Budsjett framdrift Grasåsen  

• Budsjett skyteforheng Burhol = 
50.000,- kroner 

 
 
 
 
 

 



 

• Budsjett klubbvåpen, samme som 
før. 

• Avsetning av overskudd til egen 
konto. Beløp foreslås i 
budsjettjobben. 

• Annet? 
Husk at flere skyter og at vi muligens 
trenger litt større budsjetter enn før på 
dugnadsforbruk og annet. 
 
 
 
Årsmøtet holdes 12/3-25 klokken 19:00, 
sted bestemmes senere. 

8 Eventuelt 
Kontingenter vurderes og eventuelle 
nødvendige endringer i vedtekter rundt 
frister for kontingent ses på. 
 
Forslag om skytemerke eller medalje når 
interne resultater som settes for hver 
enkelt type skyting. God ide som tas opp 
igjen i neste styremøte. Regler for det 
enkelte programmet må følges. Det finnes 
et opplegg i sportskytterforbundet som 
kanskje kan benyttes. Muligens også 
premiering for deltakelse på approberte 
stevner.  Victor utformer et mer konkret 
forslag. 
 
Informasjon: 
Vegard har hentet ammo. 
 
Juleskyting gjennomført med 18 deltakere 
totalt. Det ble delt ut 1. premier i begge 
klasser og andre premier ble trukket ut 
blant deltakerne (Konfekt, caps, 
klubbmerker). Victor stilte opp med gløgg i 
tillegg til at det ble servert kaffe og 

  



 
pepperkaker. Arrangementet blir tatt godt i 
mot av medlemmene og er en relativt 
enkel måte å skape et sosialt møtepunkt. 
 
 
FRA FORRIGE MØTE (settes inn i 
oppfølginglisten på toppen): 
På neste styremøte diskuteres åpen dag 
for interesserte i lokalmiljøet. 
Først arrangeres åpent hus i pistolklubben. 
 
Victor og Slawomir nevnte muligheten til å 
gjøre noe sammen med rifle og 
hagleskyttere ved en senere anledning. 
 

O-sak-1 Nytt styre: 
Nytt styre velges på årsmøtet. De som går 
ut av årets styre er Tor, Elisabeth, Harald 
og Geir H.  
Det er i vedtektene åpnet mulighet for å 
velge ett varamedlem til styret, men dette 
er ikke et krav. 
Oppmann dynamisk velges av dynamisk 
gruppe og ikke av årsmøtet. 
 
I tillegg til styret skal valgkomite og 
kontrollutvalg utpekes. 
Kontrollutvalget har bestått av 4 personer, 
men vedtektene våre sier 2 medlemmer 
og ett varamedlem. 
 
Valgkomiteen foreslår nye medlemmer til 
valget, men årsmøtet står fritt til å velge 
andre enn de som er foreslått. 
 
Se klubbens reglement punkt 16 
«Årsmøtets oppgaver» 
 

  
 
 
  



 
Hovedoppgavene til de enkelte 
styremedlemmer er beskrevet i 
klubbhåndboka (ikke alle oppgaver er 
nevnt). Mye informasjon for styret og 
rutiner som må følges er beskrevet fra og 
med side 7 i klubbhåndboka, men se også 
kapitlene foran. 
Styret kan foreslå æresmedlemskap for 
enkeltmedlemmer hvis de ønsker det (bør 
kanskje behandles som forslag på 
årsmøtet). 
 
Nytt styre bør konstituere seg snarest 
mulig etter årsmøtet. 
 
Årsmøtets vedtak er bindende for styret. 
 
 

 Neste møte: 12 februar 2025 klokken 
18:30 på Burhol 

  

 


